
Zaupanja ljudi ne smemo zapraviti
Ljudje so tisti, ki spreminjajo svet, pobude in sklepe v deja-
nja, odgovornost v zavest in dolžnost narediti tudi kaj za
drugega za celotno našo družbo. Tudi besede, ki so bile
izrečene na nedavni konferenci ZK, so bile poštene,
iskrene, obvezujoče, kot so obvezujoče tudi m/s/i predsed-
nika Milana Kučana in vsi sprejeti sklepi.

Konferenca ZK Slovenije je
potekala izrazito delovno,
brez parol in fanfar. Bilo je to
delovno telo, ki ve, kaj hoče.
Jasna je bila ob opredelitvi
zaključkov, pokazala se je
enotnost in bila izrečena vsa
podpora sedanjemu vodstvu
CK ZKS in sploh kakovost-
nim smernicam nadaljnjega
razvoja. Dala je odgovore na
izzive, probleme in težave da-
našnjega časa. ZK je postala
spet idejno enotnejša, moč-
nejša, akcijsko prodornejša in
učinkovitejša. Odkrito se je
soočila s sedanjim gospodar-
skim stanjem in nakazala
sprejemljive poti za nadaljnje
delo. Vse to je pozitivno odje-
knilo med ljudmi, tako člani
ZK kot nečlani. Pridobili smo
si zaupanje, ki ga ne smemo
zapraviti in kot je dejal
v sklepni besedi sekretar
predsedstva CK ZKS Miloš
Prosenc, popravnega izpita
ne bo!

O tem je tekla tudi razprava
na četrtkovi seji občinskega
komiteja ZKS Ljubljana Cen-
ter. Sprejeli so programske in
akcijske usmeritve do 11.
kongresa ZKS ter dopolnili
lastne programske usmeritve
za idejnopolitično aktivnost
občinske organizacije ZKS. Iz
razprave sklepamo, da se čla-
ni občinskega komiteja zave-
dajo, da bo čas do kongresa
ZKJ potekal v težkih gospo-

darskih prekucijah in hudem
naporu, da bomo udejanili
inovativno socialistično sa-
moupravno družbo in preve-
sili razmerja moči v prid bolj-
šega gospodarjenja in v prid
socialističnega in samouprav-
nega sodobnega političnega
sistema.

Komunisti smo na najbolj
izpostavljeni točki družbene
odgovornosti. Kamni spotike
in elementi, ki nas razdvajajo
morajo postati v prihodnje
povezovalni faktor. To pa bo-
mo dosegli, če bomo vsi prije-
li za delo, če bo vsak živel od
tega kar zna, hoče in zmore.
Le tako bomo postali sodob-
na ustvarjalna ter visoko pro-
duktivna družba.

Govorili so tudi o prenovi
Zveze komunistov, kjer bodo
morali glavno vlogo odigrati
komunisti v osnovnih organi-
zacijah; tako v delovni organi-
zaciji, družbenih službah kot
v krajevnih skupnostih. Zato so
zadolžili vseh 18 delegatov kon-
ference ZKS in 25 članov OK
ZKS Ljubljana Center, da skli-
čejo 13 aktivov konferenc ZK in
23 oblik akcijskega povezovanja
v združenem delu, da se sezna-
nijo o usmeritvah konference
ZKS in vodijo razprave o njiho-
vem uresničevanju.

V bistvu pa ni potrebno spre-
minjati temeljnih težišč našega
dela. Vztrajati moramo pri že
sprejetih programskih usmeri-
tvah in tekočih nalogah. Kon-
gresni smerokaz je riedvoumen,

ker gre za perspektive in bolj
ustvarjalno in svobodno življe-
nje tako mladih kot starih, je
sklenil razpravo predsednik OK
ZKS Ivo Krč.

Med naloge spada organiza-
cija seminarjev za sekretaije.
Prva skupina se je o vsebini
in organizaciji pohvalno izra-
zila, saj nadaljnje delo zahteva
vedno več lastnega znanja in
organizacijskih sposobnosti.
Tu moramo pohvaliti dobre
predavatelje, bogato razpravo
in aktivno sodelovanje vseh
udeležencev ves čas seminar-
ja. Za drugo skupino sekretar-
jev bo seminar po 20. maju.
CK ZKS bo sklicala tudi 13
skupnih sekretarjev ZK, kjer
se bodo pogovorili o nadaljnji
realizaciji smernic nedavne
konference.

V nadaljevanju seje so raz-
pravljali o ekonomskem položa-
ju trgovinskih organizacij
v Ljubljani in o programu raz-
voja drobnega gospodarstva
v občini Ljubljana Center v ob-
dobju 1988-1990. Največ pozor-
nosti so posvetili poslovanju in
problematiki trgovinskih delov-
nih organizacij, prostorski in
prometni ureditvi v Ljubljani.
Ta je tesno povezana z nadalj-
njim razvojem trgovine. Zaradi
nenehne zapore cest je v nekate-
rih organizacijah že opaziti ob-
čuten padec prodaje. Splošno
mnenje pa je bilo, da je potreb-
no afirmirati poslovno vlogo tr-
govine. Razpravjjali so tudi
o vzgoji trgovinskih delavcev,
o donosu do kupcev in o motivi-
ranju trgovinskih delavcev za
bpljše delo. Potrebno je odpra-
viti prakso administrativnega
poseganja na področju delitve.
Trgovinskim delavcem moramo
zagotoviti, da bodo za boljše re-
zultate dela zagotovljeni tudi
višji osebni dohodki. Lojze Cepuš


